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رئیس کمیسیون کشاورزی اتاق 
بازرگانی اصفهان:

استانداری اصفهان را برای 
نجات »زاینده رود« همراهی 

می کنیم 

رئیس کمیسیون کشاورزی اتاق بازرگانی 
اصفهان گفت: با تشکیل دبیرخانه دائمی 
ستاد نجات زاینده رود، استانداری اصفهان 
را در قالب یک کارگــروه راهبردی برای 

نجات »زاینده رود« همراهی می کنیم.
حمیدرضا قلمکاری، در بیستمین جلسه  
کمیسیون کشاورزی،آب و محیط زیست 
اتاق بازرگانی اصفهان با محوریت ســتاد 
نجات زاینده رو،د از سرآب تا پایاب با بیان 
اینکه موضوع آب یک موضوع بین بخشی 
است و همه  نهادهای تأثیرگذار باید در این 
زمینه همکاری ویژه داشته باشند، اظهار 
داشــت: به این منظور از سال ۹۴ طرحی 
با عنوان »ســتاد ملی نجات زاینده رود از 
سرآب تا پایاب« در اتاق بازرگانی اصفهان 
مطرح شــد که در ادامه و بــا تلاش های 
صورت گرفته توانستیم دفتر این ستاد را 

در محل اتاق دایر کنیم.
وی با ابراز خرســندی از تصمیم استاندار 
جدید اصفهان درخصوص ایجاد ســتاد 
نجات زاینده رود افزود: براساس  تعاملات 
صورت گرفتــه، بــرای آنکه میــان اتاق 
بازرگانی و  استانداری اصفهان که مجری 
ســتاد نجات زاینده رود است، هم افزایی 
بیشتری ایجاد شــود، در نظر داریم یک 
دبیرخانه ی دائمی ستاد نجات زاینده رود 
را در اتــاق بازرگانی اصفهــان ایجاد و در 
قالب یک کارگروه راهبردی، استانداری 
اصفهان را برای نجات زاینده رود بیش از 

پیش همراهی کنیم.
رئیــس کمیســیون کشــاورزی، آب و 
محیط زیســت اتــاق بازرگانی اســتان 
اصفهان با بیان اینکه بخش کشاورزی در 
اســتان به دلیل تغییرات اقلیمی و برخی 
ســوءمدیریت ها، از جمیع جهات  دچار 
ریاضت و انقباض شده است، گفت: سهم 
مصرف آب کشــاورزی اســتان اصفهان  
براساس آمار سازمان جهادکشاورزی ۶۳ 
و نیم درصد است در حالی که در بسیاری 
از محافل ســهم این بخش را بیش از ۹۰ 

درصد اعلام می کنند.
وی درخصوص توسعه کشت  نیز تصریح 
کرد:  توجه به نســل آینده لازمه هرگونه 
توسعه ای است و ما در استان اصفهان نه 
تنها  توسعه کشــاورزی نداشته ایم، بلکه 
سطح زیر کشــت هم  ۲۳ درصد کاهش 
داشته  و به تبع آن میزان  برداشت های آب 
در بخش کشاورزی نیز  تقلیل یافته است.

قلمکاری با بیان اینکه کمبود بارش های 
کشور در ۴۸ سال گذشته بی سابقه بوده 
اســت، ادامه داد: شــرایط جدید ایجاب 
می کند به سمت فناوری های روز دنیا در 
بحث کشاورزی و معیشت جایگزین برای 
کشاورزان باشیم  که اتاق بازرگانی فعالیت 

در این زمینه ها را وظیفه خود می داند.
رئیــس کمیســیون کشــاورزی، آب و 
محیط زیســت اتاق بازرگانی اصفهان با 
ابراز تاسف از اینکه از سال ۸۶ تا ۹۵ تنها 
۲۵ ماه آب در رودخانه زاینده رود جاری 
بوده است، گفت: در ســال آبی ۸۶-۸۵  
میزان ۸۲ درصد از منابع آب اســتان در 
اختیار بخش کشاورزی قرار می گرفت، اما 
در سال زراعی ۹۴-۹۵  این میزان به ۶۳ 

درصد کاهش داشته است.
گفتنی است بیستمین جلسه کمیسیون 
کشــاورزی، آب و محیط زیســت اتــاق 
بازرگانــی اصفهــان با محوریت  ســتاد 
نجات زاینده رود از ســرآب تــا پایاب و با 
حضور  مسئول تشکیل ستاد ویژه احیای 
زاینده رود و  مدیرکل شرکت آب منطقه 

ای استان اصفهان برگزار شد. 

گزارش نشست

دشمن به دنبال جدایی مردم 
ایران از اصول و ارزش هاست

معاون هماهنگ کننده فرمانده 
مرزبانی جمهوری اسلامی ایران 
گفت: دشــمن به دنبــال جدایی مردم 
ایران از اصول و ارزش هاســت و در این 

زمینه از هیچ تلاشی فروگذار نمی کند.
سردار رهام بخش حبیبی که در یادواره 
ســرداران و ۳۳۰ شــهید شهرســتان 
اردستان در سالن ورزشــی ارشاد این 
شهرســتان ســخن می گفــت، اظهار 
داشت: انقلاب اســلامی ضمن یاددادن 
درس هایی به همه، توانسته لرزه به اندام 

دشمنان انقلاب هم بیندازد.
وی افزود: در طول تاریخ هر کس جرأتی 
پیدا کرد، درصدد ضربه زدن به انقلاب 

اسلامی برآمد و کسانی که به دارایی  خود 
می نازند، باید بدانند طبق آیات ارزشمند 

قرآن کریم، ذلیل خواهند شد.
معاون هماهنــگ کننــده فرماندهی 
مرزبانی نیــروی انتظامــی جمهوری 
اســلامی تصریح کرد: انقلاب اسلامی 
که امروز در دوازدهم بهمن به آن ورود 
کرده ایم، دشــمنان را متعجب کرد که 
مردم ایران چگونه توانســته اند در برابر 

عوامل آن ها مقاومت کند.
وی خاطرنشــان کرد: دشمنان با فریب 
چهارنفــر فریب خورده کــه می آیند و 
شــعارمی دهند، درصدد ضربه زدن به 
انقلاب اسلامی برآمده اند؛ اما باید بدانند 

زمانی که همه دنیا در برابر ما ایستادند 
و با وجــود تجهیزات شــرق و غرب که 
پای کار آوردند، نتوانستند حریف ایران 

شوند.
ســردار حبیبــی، خاطرنشــان کرد: 
همان طورکــه ملاحظــه می کنیــد، 
کشورهای منطقه نوکر آمریکا هستند و 
با پول، تجهیزات و نفرات چه در گذشته و 
چه امروز دنیا و آخرت خود را فروخته اند.
معــاون هماهنگ کننــده فرماندهی 
مرزبانی نیــروی انتظامــی جمهوری 
اسلامی خاطرنشان کرد: یاد آورید جنگ 
تحمیلی هشت ســاله را که ما اسلحه ای 
نداشتیم و با اسلحه ابتدایی »ژسه« در 

برابر پیشرفته ترین اسلحه های دشمن 
پیروز شدیم.

وی با بیان اینکه شهدا با خدا عشق بازی 
کرده و ارزش پیدا کردند و ما را به جایی 
رساندند که با اتکایی که به خداوند داریم 
از ما می ترسند، تصریح کرد: در سال هزار 
و ۶1۸ سردمداران بزرگ جنگ دنیا به 
این نتیجه رسیدند که اروپا دارد از بین 

می رود؛ لذا جنگی را طراحی کردند که 
۳۰ سال طول کشید و ادیان مختلف را به 
جنگ طلبی فراخواند تا چهره اسلام را در 
دنیا مخدوش نشان دهد و بگوید اسلام 

دینی است که آرامش نمی دهد.
سردار حبیبی گفت: دشــمن با فضای 
مجازی به جنگ ما آمده و نخستین هدف 
او این است تا ما را از ولایت و رهبری جدا 

کند؛ چــون می داند که اگــر این چراغ 
را نداشته باشــیم که ما را هدایت کند، 

شکست خواهیم خورد.
وی اضافه کرد: دشــمن می خواهد ما از 
ارزش ها جدا شده و از اصول مان فاصله 
بگیریم؛ برای همیــن در زمینه حجاب 
برنامه ریزی می کند تا مــا از اعتقادمان 

دور شویم.

معاون هماهنگ کننده فرمانده مرزبانی جمهوری اسلامی ایران در اردستان:

مدیر پروژه »شــهرک ســلامت« اصفهان گفت: پروژه 
شهرک ســلامت، یکی از ابرپروژ هایی است که با هدف 
جذب توریست درمانی سلامت به منظور دسترسی آسان 
شهروندان به امکانات بهداشتی درمانی در ضلع شرقی 
اتوبان شهید آقابابایی در دستور کار شهرداری اصفهان 

قرار گرفت.
رضا هیبتی، در گفت وگو بــا ایمنا، به تفــاوت دو واژه 
توریست سلامت و توریســت درمان اشاره و اظهارکرد: 
توریست سلامت یعنی فردی دارای سلامت نسبی است، 
اما برای دریافت برخی خدمات مثل آب درمانی و شرایط 
مکمل بر حفظ سلامتی به شهرهای دنیا سفر می کند؛ 
اما فردی که تحت عنوان توریست درمانی، سفر می کند 

برای تأمین سلامت خود نیاز به درمان دارد. درواقع باید 
اقداماتی انجام شود تا فرد سلامت خود را به دست آورد.

وی با بیان اینکه با اســتفاده از داشته ها و دستاوردهای 
روز دنیا می توانیم شــرایط را برای ماندگاری توریست 
در شهر مطلوب کنیم، افزود: لازم است زیرساخت های 
گردشگری به گونه ای باشد که هر مسافر پس از بازگشت 
به شــهر و دیار خود بازاریاب خوبی برای شهر اصفهان 

باشد.
هیبتی، با اشاره به اقداماتی که در راستای تحقق توریست 
درمانی در شهرک سلامت انجام شده است، تصریح کرد: 
از زمان آغاز احداث پروژه شــهرک ســلامت، یعنی از 
جانمایی تا طراحی، ســاخت و بهره برداری توجه به این 

موضوع مد نظر بوده اســت؛ زیرا به دنبال دریافت مجوز 
از سازمان های اعتبار بخش جهانی هستیم. اگر این مهم 
محقق شود، اسناد هزینه ای که برای بیمار تهیه می شود، 

مورد وثوق بیمه های تمام کشورها خواهد بود.  
مدیر پروژه شــهرک ســلامت اصفهان با بیان اینکه در 
سند چشــم انداز شهر اصفهان، گردشــگری و سلامت 
موردتوجه قرارگرفته اســت، گفت: درواقع احداث هتل 
هفت طبقه در این مجموعه با همین هدف اجرا می شود. 
این هتل قرار است در پروسه ای سه ساله به اتمام رسیده 

و سرویس دهی خوبی به مراجعه کنندگان داشته باشد.
وی تأکید کرد: ســعی می کنیم در شــهرک سلامت از 
پزشــکان حاذق دعوت به همکاری کنیــم، تا رضایت 

مراجعه کنندگان به این مجموعه حاصل شود.
هیبتی گفت: به تازگی جلســات متعددی درخصوص 
ارائه خدمات مطلوب به بیماران مطابق با استانداردهای 
بین المللی با وزیر بهداشــت و درمان، ریاست دانشگاه 
علوم پزشکی و معاونت درمان دانشگاه برگزار شده است، 
بی شــک این همکاری، گام بلندی در تحقق دستیابی 
علمی و سیســتماتیک شهر و کشــورمان در برقراری 
گردشگری سلامت و تکمیل زنجیره کامل خدمات برای 

بیماران خواهد بود.
وی اظهارکرد: به دلیل شرایط اقتصادی حاکم در کشور 
و همراهی نکردن برخی مســئولان، بخشی از پروژه ها 
متوقف شده بود که با ورود استاندار جدید و آغاز به کار 
مدیریت جدید شــهری، بارقه ای از امید به وجود آمد؛ 
به طوری که اکنون درحال اجرای طرح های متوقف شده 

در این پروژه هستیم. 

مدیر پروژه »شهرک سلامت« اصفهان: 

هتلِ شهرک سلامت تا ۳ سال آینده تکمیل می شود

در میان یکصد دانشگاه برتر ایران هنر، ابزار مهم »بصیرت افزایی« است 

 فرمانده ســپاه ناحیه امام رضا )ع( گفت: نسل اول در 
مرزهای خودمان از کشور دفاع کردند؛ اما نسل چهارم 

چند هزار کیلومتر آن طرف تر از کشور دفاع کردند.
محمد رضایی، درهمایــش بصیرتی اصحاب فرهنگ 
و هنر اظهار کرد: ۴۰ سال پیش در دهه فجر سال ۵7 
با نفس قدسی امام و با حضور مردم و بر مبنای اصول 
دینی انقلابی شکل گرفت که معمار انقلاب فرمودند: 

»انقلاب ما انفجار نور بود.«

وی افزود: تئوریســین ها، این انقلاب را با انقلاب های 
مختلف مقایســه می کردند و می دیدنــد این انقلاب 
شــباهت هایی با آن انقلاب ها دارد و آن شــباهت ها 
رهبری، اصول و توده مردم بود؛ اما انقلاب ما در محتوا 
اختلاف های زیادی با دیگر انقلاب ها داشت؛ اگر انقلاب 
فرانســه انقلاب کارگری بود، این انقلاب یک انقلاب 
دینی بود. اگر در روســیه تعدادی به میدان آمدند، در 

»دهه فجر« همه مردم به میدان آمدند.  

 بر اساس نســخه جولای ۲۰1۸ رتبه بندی وبومتریک که 
نخستین نسخه این رتبه بندی در سال جدید میلادی است، 
وب سایت دانشگاه های هاروارد، اســتنفورد، ماساچوست، 
برکلی، واشنگتن، میشــیگان، آکســفورد، کرنل، کلمبیا 
و پنســیلوانیا به ترتیب در جایگاه 1۰ وب ســایت نخست 
دانشگاهی در بین وب ســایت های دانشگاه های جهان قرار 
گرفتند. این دانشگاه ها بر اساس اولویت رتبه بندی در رنکینگ 
عبارتند از: واحد مشهد )رتبه ملی 1۲( واحد علوم و تحقیقات 

)1۸( واحد تهران جنوب )۳۳( واحــد نجف آباد )۴7( واحد 
تهران مرکزی )۵۶( واحد کرج )۵7( واحد تبریز )۶۲( واحد 
کرمانشاه )۶7( واحد اراک )71( واحد اصفهان )خوراسگان( 
)7۳( واحد ساوه )7۴( واحد شهرضا )7۶( واحد تهران شمال 
)۸۰( واحد شیراز )۸۳( واحد شهرکرد )۸۵( واحد همدان )۸۶( 
واحد شاهرود )۸7( واحد مرودشت )۸۸( واحد یزد )۹۰( واحد 
قزوین )۹1( واحد آیت اله آملی )۹۶( و  واحد یادگار شهرری 

)۹۹( است.

نسل فردا 
 گروه اصفهان

»زنگ انقلاب« در گلستان شهدای اصفهان نواخته شد 

بیش از 500 ویژه برنامه در نقاط مختلف شهر 
برگزار مي شود

زنگ انقلاب در ویژه برنامه سالگرد 
ورود امــام خمینــی)ره( توســط 
محســن مهرعلیزاده، اســتاندار 
اصفهان در گلستان شهدای همیشه 

جاوید اصفهان نواخته شد. 
ایرنا 

ایمان حجتی، مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان گفت:  
بیش از ۵۰۰ ویژه برنامه های فرهنگی، اجتماعی، ورزشــی و جشن های 
گرامیداشت روزهای پیروزی در نقاط مختلف شهر اصفهان در این ایام با 

فرماندهي واحد وشعار »برای ایران« برگزار مي شود.  نسل فردا

خبر ویژه
مانور »ناوگان بزرگ تاکسی رانی اصفهان« برپا شد

مانور هزار تاکسی اصفهانی در شهر

مانور بزرگ ناوگان تاکسی رانی شهرداری اصفهان برگزار شد. حسین جعفری، 
مدیرعامل سازمان درباره برگزاری این مانور گفت: سازمان تاکسی رانی شهرداری 
اصفهان به پاس رشادت ها، مجاهدت ها و یادآوری ایام پرشکو ه انقلاب اسلامی 
همانند سنوات قبل درنظر دارد این مانور گســترده را در روز دوازدهم بهمن 
هم زمان با ورود تاریخی حضرت امام به وطن درمحل گلستان شهدای اصفهان 

برگزار کند.
وی درادامه افزود: برگزاری این مانور گســترده درسطح کشور کم نظیر است و 
برای نخستین مرتبه درکشور این مراسم در اصفهان برگزار و پیشگام برگزاری 

این مراسم شده ایم.
جعفری، ازحضور بیش از 1۰۰۰ دســتگاه ناوگان تحت پوشش سازمان اعم 
از گردشــی، خطی، ســرویس های مدارس، آژانس های حمل ونقل، بی سیم، 
ترمینال ها، فرودگاه و بانوان درمراســم خبر داد وگفت: این مراسم بااستقبال 
خودجوش وگسترده ناوبران تحت پوشش جهت شرکت درمراسم مواجه شده 
است. حسین جعفری، ازحمایت های دکتر نوروزی، شهردار محترم اصفهان و 
پلیس راهور استان وشهرستان تقدیر کرد و اظهار داشت: تعامل خوبی درجهت 
برگزاری این مانور داشته اند. وی درادامه گفت: به رغم مشکلات ناوبران محترم 
تاکسی واقعاً با شوق وذوق دراین برنامه شرکت کرده اند. جا دارد مسئولان جهت 

برطرف کردن مشکلات این صنف عظیم، تلاش های مضاعفی داشته باشند.
جعفری درباره نحوه اجرای مانور افزود: با توجه به شرکت بیش از یک هزار دستگاه 
از ناوگان تاکسی رانی دراین مراسم وحجم قابل توجهی که جهت مکان، فضا و 
استقرار وچیدمان این تعداد اتومبیل لازم است، شروع مراسم وآرایش تاکسی ها 
از ساعت هفت صبح درمحل خیابان فرایبورگ به سمت گلستان شهدا شروع و 
باتوجه به هماهنگی با پلیس راهور جهت سهولت رفت وآمد هم شهریان محترم از 
مسیرخیابان سعادت آباد به سمت گلستان شهدا ناوگان درمحل خیابان فرایبورگ 
تجمیع وهم زمان درساعت ۹:۳۳ لحظه تاریخی ورود حضرت امام خمینی )ره( به 

میهن به سمت گلستان شهدا حرکت می کنند.
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یک کارشناس شهرسازی:
بافت فرسوده شهر »پوک« شده است!

یک کارشناس شهرسازی گفت: متأسفانه نتوانسته ایم آسایش 
و راحتی شهروندان را در بافت های فرسوده شهر تأمین کنیم؛ از 
این رو آن ها را به اطراف شهر کوچ داده ایم و شهرها را بی جهت 

بزرگ کرده ایم.
نگین صادقی، در گفت و گو با ایمنا اظهار کرد: با توجه به پتانسیل 
و امکانات شــهری موجود در بافت های فرسوده و تعلق خاطر 
شــهروندان به محله خود، مردم ترجیح می دهند در این نوع 
بافت ها زندگی کنند؛ اما متأسفانه نتوانسته ایم آسایش و راحتی 
شهروندان را در بافت های فرسوده شهر تأمین کنیم؛ از این رو 
آن ها را به اطراف شهر کوچ داده ایم و شهرها را بی جهت بزرگ 
کرده ایم.این کارشناس شهرســازی با بیان اینکه شهر موجود 
زنده است و باید از نوزادی تا کهنسالی را طی کند، تصریح کرد: 
نتوانسته ایم طوری برنامه ریزی کنیم که شهر در دوره کهنسالی 

هم بتواند پاســخ گوی نیازهای مردم باشــد و خود را بازتولید 
کند. صادقی با بیان اینکه بافت فرسوده شهر پوک شده است، 
خاطرنشان کرد: بافت فرسوده که بیشتر در مرکز شهر قرار دارد، 
بهتر می تواند به مردم خدمات ارائه کند، بدون اینکه بدنه شهر 
بزرگ شود؛ زیرا بافت های فرسوده به استخوان بندی و مراکز اصلی 
به صورت مستقیم ارتباط دارد.وی افزود: اکنون بیشتر جمعیت 
بافت فرسوده را قشر ضعیف جامعه تشکیل داده اند. در این راستا 
باید قوانینی برای تشویق مردم به نوسازی و سکونت در مناطق 

فرسوده تدوین شود.
عضو هیئت علمی دانشگاه خوراسگان با بیان اینکه شهرداری 
توجه خاصی به بافت فرسوده دارد و بودجه خوبی برای سال آینده 
پیش بینی کرده است، گفت: تنظیم ضوابط خاص برای بافت های 
فرسوده لازم و ضروری است، زیرا نمی توان برای کل شهر ضوابط 

شهرسازی مشابهی وضع کرد. اگر سری به کوچه پس کوچه های 
محله زینبیه بزنید، مشاهده می کنید در معابر جای پارکی وجود 
ندارد و عرض منــازل چهار الی پنج متر اســت؛ در صورتی که 
تفکیک خانه در قطعات بزرگی انجام شده است، بنابراین برای 
این محله ها نمی توان ضوابط یکسانی ارائه کرد. صادقی با تاکید 
بر اینکه ارائه طرح های موضوعی روی بافت های خاص ضروری 
است، گفت: دفاتر تسهیل گری که در محلات برای نوسازی بافت 
فرسوده راه اندازی شده است، باید از متخصصان استفاده کنند و به 
مردم بها دهند تا مشارکت مردم را در نوسازی محله های قدیمی 

داشته باشیم. 
وی برحمایت های دولتی تأکید کرد و گفت: دولت باید بودجه 
لازم را تأمین کند و دست متخصصان را باز نگه دارند تا آنان بتوانند 

ضوابط خاصی برای بافت هایی با شرایط ویژه تدوین کنند.
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